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Samlesak for spørsmål

Formannskapet 27.09.2021:

Behandling:
1. Nilsen (H) viste til medieoppslag om Karmsund Havn, og ønsket å få en oversikt over hvilke lån
som var gitt til holdingselskap og datterselskap, samt prosentvis eierandeler i datterselskap og
selskapets risikovurdering ved store investeringer.

Ordfører følger opp.

2. Grønningen (SP) viste til tidligere spørsmål om veterinærvakt og om det var noe nytt å melde.
Rådmannen svarte at det hadde vært sommervikarer som veterinærer, men dette er opphørt nå. En
ser på et samarbeid med Tysvær kommune.

3. Grønningen (SP) viste til oppslag i media om at det synes som ikke alt er etter boka i forhold til
Haugaland Brann- og redning, og ba ordfører svare for Karmøy kommunes syn på saken.
Ordfører svarte at dette er tema i eiermøte og styremøter og at det jobbes med dette i henhold til
retningslinjene i selskapet.

4. Hansen (Sv) etterlyste skriftlig oppslagstavle/minnetavlen for Osvald Sundeplanketten etter
flytting.
Rådmannen svarte at den var satt på lager foreløpig på grunn av midlertidig flytting av monumentet.

5. Hansen (SV) viste til sak 81/ 21 nr. 5 i sist møte i formannskapet vedrørende HTA, og ønsket
status i saken.
Rådmannen opplyste at det er avholdt et møte hvor hovedtillitsvalgt, plasstillitsvalgt,
hovedverneombud, helsesjef og kommunalsjef deltok, og at det er dialog.

Ordfører minnet avslutningvis om invitasjon til felles orienteringsmøte for formannskapene i Bokn og
KArmøy. Møtet avholdes i Bokn Arena tirsdag 27. september kl. 18.30. Tema: samarbeidsavtale.
Eventuelt forfall må meldes, men det innkalles ikke vararepresentanter.



 

FSK- 088/21 Vedtak: 

Spørsmål tatt til etteretning. 
 

 
 

 


